



Date: 14/03/2024

إشارة: IR/ALG/22/2024

التاريخ: 2024/03/14

Dear/Boursa Kuwait Company
Greeting,السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين
تحية طيبة وبعد،**Subject: Comment on the unusual trading****الموضوع: تعقيب بشأن تداول غير اعتيادي على****On Ali Alghanim Sons Automotive Co.'s share****سهم شركة أولاد علي الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع)**

With reference to the above subject, and to the request of Kuwait Boursa Co. to comment on the unusual trading activity of company's share on 14/03/2024, and according to requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulating securities activities and its amendments, we would like to inform you that there have been no recent developments that might have affected the company share and which have led to this unusual trading activity. There is no material information that requires disclosure as per the instructions by Capital Markets Authority in this regard.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى طلب شركة بورصة الكويت بالتعقيب على نشاط التداول غير الإعتيادي على سهم الشركة بتاريخ 2024/03/14، ووفقاً لمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، فإننا نود إفادتكم بأنه لم يحدث مؤخراً أية تطورات من شأنها التأثير على سهم الشركة بالشكل الذي ترتب عليه هذا التداول الغير إعتيادي، ولا يوجد لدينا أية معلومات جوهرية تتطلب الإفصاح عنها وفقاً لتعليمات هيئة أسواق المال في هذا الشأن.

sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والإحترام،

يوسف عبدالله القطامي
Vice Chairman
& CEO
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي

